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This best-selling classic tells the story of one of the world's greatest scientific
adventures. Jane Goodall was a young secretarial school graduate when the legendary
Louis Leakey chose her to undertake a landmark study of chimpanzees in the wild. In
the Shadow of Man is an absorbing account of her early years at Gombe Stream
Reserve, telling us of the remarkable discoveries she made as she got to know the
chimps and they got to know her. This paperback edition, illustrated with 80
photographs, includes an introduction by Stephen Jay Gould and a postscript by
Goodall. During Goodall's forty years of studying chimpanzees, she has become one of
the world's most honored scientists. She tells of the later years in THROUGH A
WINDOW, also available in Mariner paperback. AFRICA IN MY BLOOD: AN
AUTOBIOGRAPHY IN LETTERS tells the story, through her letters, of childhood through
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the early years at Gombe.

作者介绍: 

珍·古道尔博士(Dr·JaneGoodall)，国际著名动物行为学家。

为了观察黑猩猩，26岁时她就来到非洲的原始森林，度过了40年的野外生涯，积累了
关于黑猩猩的习性、行为
等方面大量珍贵的科研数据，重新改写了动物及人类自身的定义。

多年来，珍·古道尔博士一直投身于动物保护方面的工作，1986年她出版了轰动西方
科学界的著作《冈比的黑猩猩》；1977年创立了珍·古道尔研究会；1991年创立了根
与芽环境教育以及人道主义教育项目。现年74岁的她依
然奔走于世界各地，呼吁人们保护野生动物，保护地球的环境。
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在amazon上2刀的旧书，竟然是71年初版还有作者夫妇的签名。和她年老后的签名不
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太一样……
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书评

旧书店看见的，看到封皮的一刻就拿在了手里，记得小学课本节选过一个观察黑猩猩还
是猿猴的科学家的故事，其实不能确定是不是同一个故事，也记不清是哪一段到底讲了
个什么情节，但还是立刻决定买下来，因为记忆中这是一个美好的故事，与大自然温柔
相处的故事。也是今年读完的第...  
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